2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

English Ministry Announcements:

- 1. Welcome to all, may everyone have a joyful and peaceful Thanksgiving! If anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety. Praise the Lord, we also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join.
- 2. Next Week's (October 16, 2022) service: Sermon speaker---Rev. Tim Li. Sermon Title-- [Asking for Signs] . Scripture-- Matthew 12:38-42.
- 3. After today's service, please note of the following: (1) all members are invited to take a photo at the gate and leave a record of the calendar. Kindly remember to move your cars away from the front of the church before the end of the service; (2) please stay and enjoy the lunch we have provided; (3) to celebrate our church building's 10th anniversary, we will give out a coffee mug as a souvenir to each congregant.
- 4. Starting in 2023, a kind reminder that a baptized congregant will need to attend at least 12 Sunday worships in a year in order to stay as an active communicant member of our church. If anyone would need a member application form, please reach out to Lucas Tai.
- 5. Operation Christmas Child Christmas Shoeboxes can be picked up in the lobby. Please pack a box and return by November 13.
- Join us in reading through the Old Testament for 2022: https://www.bible.com/reading-plans/13630.

 October Board Meeting
- 1. Rev. Tim Li's church office day will be moved from Thursdays to Wednesdays 10:30am 2:30pm.
- Some of the youth had started serving in Sunday services. Please
 continue to pray that these experiences will help them understand the
 gospel more clearly, how Jesus came to serve us and give us life for our
 salvation. Pray also that these will create in them an attitude of Christlike
 service towards others.
- 3. We have so far given out 4 applications for church membership. We hope those applicants are able to join our church family.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.



多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 10 月 09 日 Weekly Bulletin #923

2022 年度主題目標:【明白聖經 , 神的話語】

主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

感恩節禮拜 / Thanksgiving Sunday Service

宣 召 Call to Worship Jason Chen 讚美敬拜 Singspiration/Praise MM Praise Team

1. 【咱又相與聚集 | We're together again 】

2. 【 感謝 / Giving Thanks 】

主 禱 文 The Lord's Prayer Congregation 獻 詩 Anthem TM Choir

【我心神的牧者/Shepherd of My Heart】

聖 經 Scripture 馬太福音/Matthew 12:33-37 Mei-Chih Lin 講 道 Sermon Rev. Tim Li

【樹木和它的果子/ The Tree and its Fruits】

翻譯/Interpreted by: 陳文俐/Wendy Huang

回應聖詩 Response Song Congregation

【我的生命獻給祢 / Take my life and let it be】

聖餐Holy CommunionRev. Tim Li歡迎/報告Welcome/AnnouncementsRev. Liang & Jason聖詩Doxology Hymn #513Congregation【願主賜福保護你 / The Lord Bless Thee and Keep Thee 】

Piano by Kaia Lin

祝 濤 Benediction Rev. Tim Li Piano by Kaia Lin

報告

- 1. 歡迎大家來參加今日的主日崇拜,祝大家有個平安和喜樂的 感恩節! 感謝主,本教會在12:00 PM 也開始了國語堂的主日崇拜, 歡迎會說國語的朋友們來參加。請大家遵守貼在人口上的注意事 項以保會眾健康。
- 2. 下週主日10月16日由梁世隆牧師證道。 講題【收到的信息】。 經文:路加福音 1:26-38。司會;戴立學兄。
- 3. 今日主日崇拜後,請留意以下事項: (一)請全部會友到大門口 合照留下歷史紀錄。煩請大家盡量在崇拜結束前,把車從大門口 移開; (二) 教會有準備午餐,請大家留下共享愛餐; (三) 爲 慶祝臺恩教會新址獻堂十週年,本教會將會分發給每位會友一個 紀念馬克杯。
- 4. 10月16日招待人員:黃志宏、陳文俐。 10月16日環境衛生管理人員:呂芳烈、林靜嫻。
- 5. 提醒大家,從2023年起,已受洗的會眾需要在一年內至少參加12 次的主日崇拜,才能繼續作為本教會的活動陪餐會員。有需要會 員申請表格的人,請向戴立學兄索取。
- 6. 由撒馬利亞救援會(Samaritan's Purse)每年舉辦的兒童聖誕節行 動已經開始。爲兒童準備的禮物鞋盒已放在入口的招待桌上。請 在11月13日前,把裝滿禮物的鞋盒帶回教會。

十月份委員會報告:

- 1. Tim Li 牧師在教會的辦公日將從週四移至到週三 10:30 AM 至 2:30 PM •
- 2. 本教會一些青年已經開始參與主日禮拜的服事。請大家繼續禱告 這些經歷能幫助他們更清楚地的了解福音,了解耶穌如何來服侍 我們,並為我們的救恩賜予我們生命。也祈求這些服事會在他們 身上形成一種像基督一樣服務他人的態度。
- 3. 到目前為止,我們已經發出了4份加入本教會的會員申請表格。 我們希望這些申請人能夠加入我們臺恩的大家庭。

上帝保守我們在這個難困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

聖工分擔 Duty		本週 This Week (10/09/2022)		下週 Next Week (10/16/2022)		
司會 Worship Leader		Jason Chen		戴立學		
司琴 Pianist		~~~		~~~		
領詩 Praise Team		MM 唱詩團隊		~~~		
獻詩 Anthem		TM 聖歌隊		~~~		
讀經 Bible Reading		Jason Chen		戴立學		
司獻 Offering		~~~		~~~		
招待 Greeter		羅樹生、李純惠		黄志宏、陳文俐		
環境衛生管理 Environmental Service		江明雄、周彩蓮		呂芳烈、林靜嫻		
投影設計 P. P. Design		劉慈敏		劉慈敏		
投影 P. P. Display		何珮瑜		何珮瑜		
主日人數統計 Attendance Keeper		林美智		巫宗翰		
Youth Servant-Month		~~~		~~~		
值月 Month-Duty		TBD		TBD		
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	主日學 SS	總共 Total	
出席 (10/02) +Attendance	47	15	22	15*	99**	
奉獻 (10/02) Offering	~~~	~~~	~~~	~~~	~~~***	

^{*}Youth SS: 10, regular SS: 5

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting ---自9月08日起將調整為:每個 月第一&第三個星期四上午10:30舉行 台語主日學/查經班 TM Adult Sunday School/Bible Study ---自9月29日起將調整為:每個月第二&第四個星期四上午10:30舉行

各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容 英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

^{**}including persons attended for two worship sessions. Nursery: ~~~

^{***~~~ | +}Sep. 25 MM attendance: 23 persons